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Hei kaikille. 

 

Meillä oli erittäin mielenkiintoinen ja hyvä esitys Kiinan valtiosta ja  

siellä asumisesta. Toivottavasti saamme kuulla jatkoa syksyllä. 

 

Yli kymmenen vuotta sitten sanoin kavereilleni maapallon tulevaisuuden kolme suurinta uhkaa.  

Ne olivat väestönlisäys, eräs uskonto ja Kiina.  

Näköjään uhat eivät ole muuttuneet, ehkä virukset ovat tulleet Kiinasta kansantalouden roiman kasvun 

tilalle. Kiinan kasvussa ei ole otettu huomioon sen vaikutusta ilmastonmuutokseen.  

Sähköä tarvitaan lisää, vaikka Jangtse joki padottiin (Kolmen rotkon pato). On rakennettu kymmeniä  

tuhansia tuuligeneraattoreita ja satojatuhansia aurinkopaneeleja (-kerääjiä) lisää. Täytynee keskustella  

tästä aiheesta herrasmieskerhossa lisää. 

 

Maapallon väkiluku kasvaa ja eritoten niillä alueilla, jossa on lämmintä 

ja kuivuutta ja joissa lapsia ei tarvittaisi lisää. Samoilla alueilla ovat suurimmat  

"uskonsodat". Perusinfra on rakentamatta. Ei mikään ihme, että kansa pyrkii Eurooppaan. 

  

Kiina on jo toisena ja pian ohittaa USA:n kansantuotteessa. Tapahtuuko se ilmastonmuutoksen 

kustannuksella? Kiinassa on ollut tapana lämmittää ja polttaa pienissä kamiinoissa antrasiittia,  

rusko- ja kivihiiltä, kun poltettavaa puuta ei ole. Siitä valtava smokki Pekingin alueella.  

Lisäksi Kiinassa on jo yli 2600 hiilivoimalaa ja suunnittelussa on rakentaa yli 1000 voimalaa lisää.  

Meillä Suomessa enää ei taida olla kuin viisi ja nekin ajetaan alas. Miten tämä vaikuttaa maapallon 

hiilidioksidin tuottamiseen? Kannattaa miettiä jokainen "ihan ite". 

 

Helsingin kaupungin oma valtakunnallinen SOTE on kohta esillä kaupungin hallituksessa. 

Näin kertoi apulaispormestari Sanna Vesikansa HEJ:n hallituksen kokouksessa.  

Helsinki tosissaan yrittää saada terveysasemille palkattua lisää henkilökuntaa maksamalla parempia 

palkkoja. Toivottavasti saamme kuulla asiasta lisää syksyn kuukausikokouksessamme. 

 

Tiaisten laulujen myötä, tulleeko jo kevät? Terveisin, Olli 

 

PS. Huomasin uutisen. Työeläkerahastot olivat kasvaneet viime vuonna 10,6 MILJARDIA euroa.  

Vai ei ole rahaa työeläkkeisiin? 

 

       

 

 


